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Abstract (en)
[origin: WO8805578A1] A coupon dispensing system (10) which displays a number of images, each image (22, 24) representing a product to be
promoted and including a product selection area (26, 28) to be manipulated by a consumer to select that product. A switch is associated with each
selection area to register the selection. The system receives an access code unique to the consumer, records product selections made by the
consumer, compares the product selected by the consumer with a preselected quota, and issues a coupon (100) for the product selected by the
consumer if the quota for that consumer is not exceeded.

Abstract (fr)
Système de distribution de coupons (10) présentant un certain nombre d'images, chaque image (22, 24) représentant un produit faisant l'objet
d'une vente promotionnelle et comprenant une zone de sélection de produit (26, 28) pouvant être utilisée par le consommateur pour sélectionner un
produit. Un interrupteur est associé à chaque zone de sélection pour enregistrer la sélection. Le système reçoit un code d'accès unique pour chaque
consommateur, enregistre les sélections de produits effectuées par le consommateur avec un quota prédéterminé et émet un coupon (100) pour le
produit sélectionné par le consommateur si le quota relatif au consommateur en question n'a pas été dépassé.
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